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      Аннотация

    
        
          Цель выпускной квалификационной работы - проведения анализа  туристского потенциала Ямало-Ненецкого автономного округа и разработка рекомендаций по развитию туризма в ЯНАО. В процессе работы проведен анализ современного состояния туристической отрасли ЯНАО, выявлены проблемы развития туриндустрии и разработаны предложения и рекомендации по совершенствованию туризма в ЯНАО. В работе представлены предложения, внедрение которых позволит вывести сферу туризма автономного округа на новый уровень, увеличить туристический поток в 2,5 раза, что принесет в регион почти 575 млн. руб. Выпускная квалификационная работа состоит из 104 стр., содержит  17 рис., 2 табл., 52 источника.
        

        
          The aim of bachelor work - analysis of tourist potential of the Yamalo-Nenets Autonomous District and the elaboration of recommendations for the development of tourism in Yamalo-Nenets. In the process, the analysis of the current state of the tourism industry Yamalo-Nenets identified problems of the tourism industry and has developed proposals and recommendations for the improvement of tourism in Yamalo-Nenets. The work presents proposals, the implementation of which will bring the scope of tourism the autonomous region to a new level, to increase the flow of tourists by 2.5 times, which will bring to the region almost 575 million Rubles. Bachelor work consists of 104 pages , includes 17 drawings, 2 tables , 52 sources.
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